
Ik wil graag bezwaar maken tegen de wijziging om: 

Het gehele frequentiegebied (430 – 440 MHz)  toe te wijzen aan korte-
afstandscommunicatie op Non-Interferentie-Basis (NIB). 

Ik wil als Zendamateur graag bescherming tegen NIB-toepassingen in het volledige 
primaire deel van de 70cm band. 

Er dient mijn inziens ook rekening gehouden mogen worden met de financiele 
gevolgen voor radio amateurs in de 70 centimeter band. Te denken aan repeaters , 
antenne's, digitale apparatuur en diverse andere communicatie mogelijkheden in 
deze band. Er is door veel mensen jaren geinvesteerd in deze hobby ! En wat te 
denken aan de vele winkeliers/website houders die deze apparatuur verkopen en op 
voorraad hebben. Al deze apparatuur zou dan  in  principe vuilnisbak kunnen. 

Ik kan ook niet begrijpen waarom een frequentie band, die al jaren in gebruik is bij 
zendamateurs, moet wijken voor, een relatief nieuwe gebruikers groep(niet 
Zendamateurs). Ik wil hierbij ook de nadrukkelijke wens uitspreken dat deze 
wijziging NIET doorgaat. U dupeert hiermee een hele grote groep van de bevolking. 

Toch met een vriendelijke groet.  73's Pe1lyu


